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Készült: Kisköre Város Polgármesteri Hivatalának dísztermében megtartott
közmeghallgatáson 2018. augusztus 15-én

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Fejes Lőrinc
Holló Gyula
Oláh Ferencné
Pócs János képviselők

Me2hívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részéről:
Tóth Jár~os Zoltán jegyző
Dr. Molnár Péter aljegyző

Önkormányzati intézmények részéről:
Síposné Kohári Edit óvodavezető
Balogbné Szilágyi Tünde Művelődési Ház igazgató

Kisköre Városfenntartó KR részéről:
Katona György ügyvezető

Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke,
valamint a lakosság részéről a jelenléti ívben rögzítettek.

Jelenléti ív a jegyzőkönyvhőz „A” mellékletként csatolva.

Jegyzőkönyvvezető: Pócs Jánosné

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a közmeghallgatáson megjelenteket, majd
ismertette a napirendi pontokat:

1. Tájékoztató az elnyert pályázatokról, a megvalósítás ütemezéséről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Egyebek

Meghívó a jegyzőkönyvhöz „B” mellékletként csatolva.

1. napirend

Magyar Csilla polgármester a napirenddel kapcsolatban a következőket mondta cl:
Projektek tekintetében lehet miről tájékoztatást adni. A múlt héten ülésezett a Közbeszerzési
Bizottság a szociális városrehabilitációs pályázattal kapcsolatban, mert az önkoniiányzat
elindítja a közbeszerzést. A projekt ketté lett véve, mivel kötelezettségek vannak a szociális
bérlakások és a közösségi ház kialakítására vonatkozóan. Kilenc darab ingatlan kerül
felújításra, melyből 7 db szociális bérlakásként’ 2 db pedig közösségi házként fog
funkcionálni. Első körben ennek a közbeszerzése indul, másodikként pedig az út felújítás a
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Lehel ás az Újélet utcákban, illetve a Hegedűs úton a csapadékvíz elvezetése, de ebbe a
projektbe tartozik a Kinizsi úti járda felújítása is.
Bizonyára értesültek róla, bogy két kiemelt Kormányprojekt van Kiskörére tervezve, a
lakóhajózás és a raüingpálya. A lakóhajózás bázistelepe lesz Kiskőre. A tegnapi nap
folyamán ezzel kapcsolatos megbeszélés volt, amelyen már terveket is bemutattak. A
KÖTIVIZIG területén egy szerelő ás karbantartó műhely kerül kialakftásra, az üzemeltetés
pedig a csónakkikötő területén történik. A lakóhajóknak lesz egy kiszolgáló ház, és ez mellett
lesz az önkormányzat csónakkikötője.
Azt is cl kell mondani, hogy az önkormányzatoknak nehézséget okoz a pályázatok
elhúzódása, ás eközben az árak megemelkedtek, így a megítélt támogatási összegek kevésnek
bizonyulnak. Az önkormányzat megpróbálja azt elérni, hogy plusz forrást ne kelljen
hozzátenni. Már a tervezői költségbecslés sem állja meg a helyét. Azt viszont egyértelművé
tették, hogy a támogatási összegre emelést nem lehet kérni, kizárólag csak műszaki tartalom
optirnalizálását engedélyezik. Ez azt jelenti, hogy bizonyos részeket csökkenteni kell, annak
érdekében, hogy az önkormányzatnak plusz költséget ne okozzon.
Tavaly évvégén még két pályázatról nem tudott beszámolni, a zöldváros rehabilitáció és a
piac felújításáról. Időközben mindkét pályázat nyertes lett, és a zöldváros rehabilitációs
pályázat támogatási szerződése már aláírásra került. Ezzel együtt az összes benyújtott
pályázat nyelt. Jelenleg minden pályázat tervezés alatt áll. A projektmenedzsertől kérte a
tájékoztatást, hogy melyik pályázat hol tart, rni az ütemezés, és szeretné látni a terveket, mivel
elég nehezen haladnak a pályázatok, e mellett a közbeszerzés is megszigorításra került. Az
önkormányzat szerencsés helyzetben van, mert nincs olyan mérföldkő egyik pályázatnál sem,
amelyet ez év december 31-ig le kell zárni. A támogatási szerződésben 2020-2022. évekre lett
ütemezve az elszámolás.
Osszességében a TOP-os pályázatok támogatási összege közel két milliárd forint. Ezen felül
van még az EFOP pályázat, melynek egyike az úgynevezett praxis pályázat. Sajnos nagyon
megszigorították a feltételeket, amely egyeztetést igényel. Példaként az eddigi három
árajánlatról az öt árajánlat bekérésre történt változást említette.
Ezek járási közös projektek, amelyek úgy néznek ki, hogy beindultak, s folyamatos
meghívások lesznek WORKSHOP-okra, mely igényfelmérés és egyéb formában fog
működni. Az EFOP pályázatoknak vaanak olyan részei, amelyekben a családsegítők vesznek
részt, akiknek nehéz dolguk van az emberek hozzáállásával, így az igényfelméréssel, a
közösségi programokba való bevonással. El kell azt mondani, hogy ezeknek a pályázatoknak
nem Kis Orófoval való rendezvény a célja, hanem a felzárkóztatás, a célzott segítési mód, a
tudás, képesség kibontakoztatás. A pedagógiai cél a fontos, és nem más. Ezt kell tenni a
település vezetőinek, intézményvezetőinek.
Kisebb pályázat volt a MLSZ-szel a műttives pálya, melynek építése megvalósult. Az átadás
akkor fog megtörténni, ha a közfoglalkoztatási egyedi program keretében a ~.itbalpálya
mögötti terület rehabilitálásra kerül. Futópálya, gyakorlókert lesz, és fásitás fognak végezni,
valamint az iskolai atlétikának lesz biztosítva terület. Az egyedi programot a
Belügyminisztérium elfogadta ás a hulladék elszállítását a Városfenntató KR. vezetője már
intézte.

Az EFOP-os pályázatok keretében kiskörei emberek vannak foglalkoztatva. Igyekeznek
minden egyes pályázatban helyi emberek foglalkoztatását megoldani, így a kiemelt
Kormányprogramokban is, - lakóhajó, vízi sportcentrum (raüingpálya).
Tudni kell még azt, hogy ezen pályázatok közbeszerzéseinek az egyik bírálati szempontja,
hogy a nyertes vállalkozó helyi hátrányos helyzetű embereket foglalkoztasson. Nyilvánvaló,
hogy a legnagyobb befolyásoló tényező. hogy ki milyen árajánlatot tesz a beruházásra.
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Húsz fi.jtó pályázata van az önkormányzatnak, amellyel nagyon sok munka van, s ezt a
munkát házon belül végzik, míg máshol külön stáb foglalkozik vele.

Az eUiangzottakhoz kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester megköszönte
a részvételt, a nyáron végzett munkát, majd 8,30 órakor a közmeghallgatást bezárta.
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Tóth J~Zoltán
jegyző


